
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 20. juli 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 1210

Vil ministeren kommentere på udmeldingerne om, at man i et større område ved Små-

landsfarvandet kan se frem til at skulle braklægge med 125 pct., som det fremgår af artik-

len »Gefion og DLS: Landbruget betaler prisen for massivt rod i Miljøstyrelsen« i Effektivt

Landbrug den 18. juli 2020, og redegøre for det faglige grundlag i sagen, herunder hvor-

dan regeringen har tænkt sig, at det skal kunne lade sig gøre i den virkelige verden?

Samtidig bedes ministeren redegøre for, hvilke konsekvenser det får for de berørte land-

mænd, hvor store landbrugsarealer og hvilke landbrugsarealer, regeringen vil udtage af

landbrugsdrift, og hvordan man vil erstatte til de berørte landmænd ?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Erling Bonnesen (V).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Erling.Bonnesen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

René Christensen

formand

1/1

Miljø- og Fødevareudvalget 2019-20
MOF Alm.del -  Spørgsmål 1210

Offentligt


